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Referat FU-møde d. 12. januar 2025 kl. 15.00 i ”Huset” 

 

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Jens Risum (JR) - Henrik Persson (HP) - 

Vibeke Schmidt (VS), Hanne Kryger (HK) - Sebastian Kriegel Opstrup (SKO)- 

Afbud: Thomas Sørensen. 

 
1. Sommerlejren opdatering: 
 Det går godt med udlejning, men procedurerne skal strammes op (VS). 
 RTO ønsker en oversigt over vores samlede udgift til branden mv.  
 Wi-Fi på lejren er ikke klaret endnu (RTO). 
 Adgang til lejren elektronisk adgang er i proces (RTO).  
 Intet nyt om bødeforlægget fra Frederikssund Kommune. 
 RTO har igen indbudt borgmesteren til et besøg på lejren, ikke vendt tilbage.  
 Ca. medio februar åbnes der generelt for 2026 bookninger. 
 HK har sendt nyt materiale om lejren til lejrskolekataloget.dk, er dog ikke opdateret endnu. 
 HK rykker dem. 
 Hjertestarter er stadig i proces. 
 Der skal laves en klar aftale med rengøringsfirmaet. 
 Afhentning af affald er nu ok.   
 Efter en del diskussion blev følgende besluttet angående leje af lejren: for fremmede 
 kr. 14.000 for en weekend - kr. 19.500 for en uge. En hverdag med overnatning kr. 4.500. 
 Depositum hæves til kr. 3.500. 
 
2. Økonomi generelt: 
 JR uddelte et foreløbigt regnskab, som viser et minus på ca. 150 tkr. Regnskabet gøres 
 færdigt i samarbejde mellem JR, VS og Anders. 
 
3. Administration: 
 Den nye forretningsfører Eva Marie Christensen starter så småt i februar. 
 Vi skal have etableret adgang til bank (JR), til MidID og mails (RTO). 
 
4. Aftale om Emdrupparken og fortrinsret (Caféen, Lokaler): 
 Malene og VS er i gang med et udkast til svar, som forventes klar om en uge. 
 
5. Eksempler på utryghed mv. i Emdrupparken: 
 Intet nyt = godt nyt. 
 
6. Caféen: 
 Referatet af Café-udvalgsmødet d. 9/1-25 er på vej. 
 Der er en udfordring vedr. TV-streaming tjenester, som gerne skal løses snart. 
  
7. Huset: 
 Reparation af murværk bedes TS rykke for en snarlig løsning. 
 HK arbejder stadig på en løsning på afhentning af affald 2025. 
 Rengøringen har ikke fungeret så godt over nytår. Der var enighed om, at et nyt husudvalg 
 kan være løsningen på at huset får en kærlig hånd. 
 
8. Generalforsamling d. 6/3-2025. 
 HK har desværre ikke mulighed for at indtræde i FU på den kommende generalforsamling. 
 HP har sagt OK til at fortsætte 1 år mere, så på kommende generalforsamling indtræder 
 SKO i stedet for JR. Der mangler således en suppleant. 



9. Brugerbestyrelsesmøde d. 28/1-25 kl. 16.30: 
 Evt. punkter til mødet bedes sendte til RTO. 
 
10. Brugerbestyrelsesmidler: 
 Vi undersøger om, vi kan bruge brugerbestyrelsesmidler til borde og stole til bl.a. hall’en. 
 
11. Hjemmeside: 
 Er blevet opdateret med bl.a. om Sommerlejren. 
 
12. Datoer for FU- og HB-møder: 
 FU-møde søndag d. 23/2-25 kl. 16.00 i Huset – med efterfølgende spisning.  
 HB-møde ikke aftalt. Generalforsamlingen er d. 6/3. 
 
13. Eventuel: 
 Ingen bemærkninger. 
 

Referent: RTO/JR 


